



## WIJKPLATFORM VENRAY CENTRUM

Secr. Hoenderstraat 24, 5801 CK Venray, tel: 0478 - 581445

Verslag vergadering d.d. 16 maart 2004

Aanwezig: Stan Storms, Henk Martens, Frans Coumans, Ton Jans, Theo Swinkels, Annie van Mil, Irene Michiels, Tineke Lamers

Afwezig: Justin Janssen, Martien Flinsenbergh, Frans Hendriks, Mia Peeters

### 1. Opening vaststelling agenda

Voorzitter opent de vergadering en de agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

### 2. Mededelingen ingekomen post

- Carnaval is rustig verlopen enige minpunt was de vechtpartij in de Poststraat, veroorzaakt door kerkdorpgangers (?)

- Container promenade

Zowel Frans Coumans als Tineke Lamers hebben deze container ter sprake gebracht. Frans is bij de eigenaar geweest, deze beweert hiervoor een vergunning te hebben. Tineke heeft een traject bij de gemeente uitgezet, o.a. bij de milieuwachter Bert Scheepers. Hij heeft tot nu toe nog geen contact opgenomen. Tineke zal schriftelijk nogmaals een beroep op hem doen via de gemeente.

- \* - Doen we nog iets aan het Witte Huis.

We zullen schriftelijk vragen stellen bij de gemeente. We zijn van mening dat dit zo niet kan blijven liggen.

- Vermaatschappelijking van de zorg

Tineke maakt iedereen erop attent dat er op 24 april (zaterdagmiddag) een bijeenkomst is in de Beejekurf met als onderwerp vermaatschappelijking van de zorg, hetgeen inhoudt, dat mensen die extern geplaatst kunnen worden vanuit psychiatrie, ook door de overige bewoners geaccepteerd worden en hoever mag c.q. moet je in die acceptatie gaan? **Warm aanbevolen.**

- Er is een bijeenkomst geweest m.b.t. herinrichting van de Julianasingel. Het gaat om het kappen van bomen ja of nee. Een verslag is opgevraagd

- Brief subsidieaanvraag is doorgespeeld aan Justin, evenals factuur Kamer van koophandel. Vanuit de gemeente hebben we een brief ontvangen m.b.t. de stopzetting van de ondersteuning. We zullen als wijkplatform alsnog blijven vragen voor ondersteuning.

- Frans moet eerder weg en geeft het belang van deelname aan de avond (18 maart) van evenementenbeleid aan. Stan en eventueel Ton

zullen hier naartoe gaan. Met name m.b.t. openingstijden, vergunningen die afgegeven worden en de voorwaarden die hieraan gehangen dienen te worden is het van belang dat we goed bij dit verhaal blijven.

- Verder deelt Frans mede dat Sono gesloten is.
- Het terrassenbeleid heeft nog veel voeten in aarde. Het is moeilijk om dit beleid te realiseren zodat het ook handhaafbaar is. Er wordt wel hard aan gewerkt.

### 3. Verslag 13 januari

Het blijkt dat er geen verslag is gemaakt. Vervelend en excuses van Tineke. Wat uit de aantekeningen kan worden afgeleid is:

- Verbouwing Angèle
- Afspraak m.b.t. site met de gemeente Theo en Mia (komt terug op de agenda)
- Vraag Frans Coumans wat onze verwachtingen zijn t.a.v. hem. Dit is ondersteunend vanuit zijn functie binnen de politie
- Ondersteuning Synthese met de opmerking dat er geen overleg is geweest m.b.t. het stopzetten van deze ondersteuning. Moet dus op hoger niveau inzetten.
- Kijken naar convenant Veilig uitgaan
- Begroting 2004 moet op de agenda komen.
- Henk stoort zich aan het slecht wegwerken van de kerstversiering (wel bomen verwijderen geen strikjes)
- Er is door parkeerbeheer een enquête uitgezet waar verder overleg over zal plaatsvinden.

### 4. Wijkkrant

Theo heeft contact gehad met Guus Spelbos, die alles direct van tafel veegde. De mogelijkheid tot een link via de site van de gemeente was volgens hem onmogelijk en een inlegvelletje binnen "Bij de Tijd" van de gemeente was onbespreekbaar.

We zullen nu dit probleem aankaarten binnen het Wijkradenoverleg om te kijken of hier iets bereikt kan worden en te kijken hoe de mening van de overige wijken ligt. Verder heeft Theo bij hem iemand in de buurt die eventueel wil meewerken met het opzetten van een eigen site. Tineke zal het maandag 22 maart a.s. aankaarten bij het WRO en zo spoedig mogelijk doorspelen.

### 5. Gewijzigde opzet Kwaliteitsplan Venray Centrum

Er is een bijeenkomst geweest met wethouder Heldens en Daan Vervoort. Daan Vervoort is momenteel de contactpersoon vanwege het tijdelijk



wegvallen van Edwin Eggen. Vervoort is overkoepelend vanuit de gemeente naar de werkgroepen. Er komt een nieuwe structuur, waarbij de vier werkgroepen economie, leefbaarheid, bereikbaarheid en beeldkwaliteit de basis gaan vormen voor de denktank. Zij ontwerpen de plannen die vervolgens naar de stuurgroep zullen gaan waarin zitting hebben: Venray Centraal, WPF Centrum, Wonen Venray, Lokaal Historisch Platform, Stg. Gehandicapten en Centrale van Ouderenverenigingen. Deze stuurgroep wordt voorgezeten door een onafhankelijk voorzitter de heer Ron Mulders. Na afstemming binnen deze stuurgroep, komt eventueel afstemming met Centrum management (wanneer het om promotie Venray gaat) verder gaat men met de projecten aan de gang afhankelijk wie het uitvoert.

We hopen dat deze vorm wel zal gaan werken.

Theo Swinkels zal vanuit het wijkplatform Venray Centrum zitting in deze stuurgroep gaan nemen.

In de loop van het traject is gebleken dat in ieder geval Venray Centraal niet te vangen is onder de paraplu van de werkgroepen zoals afgesproken dus heeft men een tussenschakel als oplossing bedacht.

## **6. Commissies m.b.t het kwaliteitsplan Venray Centrum**

### *Leefbaarheid*

Heeft met name gesproken over fietsenstallingen en de reclameborden die hinderlijk opgesteld staan

### *Bereikbaarheid*

Ziet het eerste plan verwezenlijkt worden op korte termijn en dat zijn de verlagingen van de trottoirbanden op en rond het Henscheniusplein en Schouwburgplein.

Verder is men druk doende de verharding van het parkeerterrein aan de Schoolstraat te verwezenlijken. Dit zal het eerste project zijn dat aangeboden zal worden aan de stuurgroep.

### *Economie en beeldkwaliteit*

Economie is niet meer bij elkaar geweest en Beeldkwaliteit komt deze week bij elkaar.

## **7. Wat verder ter tafel komt**

Irene is van mening dat het speeltuintje in de Hoenderstraat aangepakt dient te worden. Op deze manier kan men de kinderen niet meer veilig laten spelen. Er groeit gras onder de speeltoestellen waar dit niet mag en er ligt overal glas, afval en zelfs condooms. Eerdere klachten zijn nog niet gehoord. Er is wel een paal geplaatst om de oude schommel te vervangen maar hier is verder niets mee gebeurd. Irene zal zelf een brief opstellen om te vragen bij de gemeente hier iets aan te doen.

## 8. Rondvraag

Algemene vraag aan iedereen om eens te kijken naar 'nieuw bloed'. Stan en Henk zullen gesprekspartner hierin zijn. Annie weet misschien wel iemand op de Julianasingel. Vanuit die kant hebben we nog geen animo.

Verzocht wordt nog eens aandacht bij de gemeente te vragen dat ook de strikjes om de palen waarmee de kerstbomen vastzaten verwijderd kunnen worden.

Tineke vraagt hoe de vergadering denkt over het slopen van weer eens twee huizen nu op de Kempweg ten behoeve van parkeerruimte voor de RABO bank.

Men is in zijn totaliteit van mening dat dit niet gewenst is. Je vraagt binnen het centrum niet om parkeerruimte terwijl er parkeerruimte voor langparkeerders gecreëerd wordt. Tineke zal hierover nog een brief naar de gemeente Venray sturen.

Met betrekking tot de volgende vergadering.

**Volgende vergadering vindt plaats op de 1<sup>e</sup> dinsdag in mei.**

- Tineke: Brief naar de gemeente i.v.m. milieuwachter
- Tineke: Brief naar gemeente i.v.m. het Witte Huis
- Tineke: Brief gemeente m.b.t. ondersteuning Synthese.
- Tineke: Brief gemeente i.v.m. verwerving van huizen Kempweg
- Irene: Brief gemeente i.v.m. speeltuintje Hoenderstraat.

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering.